

21 February 2017 / 21 février 2017

IOTC CIRCULAR 2017-022 / CIRCULAIRE CTOI 2017-022

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: REPORT OF THE 20TH SESSION OF THE INDIAN OCEAN TUNA COMMISSION

Following the unprecedented delay in getting agreement on the different drafts of the Report of the 20th Session of the Commission, I am pleased to inform CPCs that we now have an approved report. I wish to thank all the Members and Observers for their cooperation and patience during this lengthy consultation process. I am sure that you will agree with me that we should avoid a repetition of this process and aim to adopt the report during plenary, for future Sessions.

The report of the 20th Session of the Indian Ocean Tuna Commission, held in La Réunion, France, from 23 to 27 May 2016, is available for download from the following link, in the IOTC website:

<http://www.iotc.org/documents/report-twentieth-session-indian-ocean-tuna-commission>

Madame/Monsieur,

OBJET: RAPPORT DE LA 20^E SESSION DE LA COMMISSION DES THONS DE L'OcéAN INDIEN

Après un retard sans précédent dans l'obtention d'un accord sur les différentes ébauches de rapport de la 20^e session de la Commission, je suis heureux d'informer les CPC que nous avons maintenant un rapport approuvé. Je tiens à remercier tous les membres et observateurs pour leur coopération et leur patience durant ce long processus de consultation. Je suis certain que vous conviendrez avec moi que nous devrions éviter de répéter ce processus et nous efforcer d'adopter le rapport en séance plénière, pour les prochaines sessions.

Le rapport de la 20^e Session de la Commission des thons de l'océan Indien, qui s'est tenue à La Réunion, France, du 23 au 27 mai 2016, est disponible à l'adresse suivante, sur le site de la CTOI:

<http://www.iotc.org/fr/documents/rapport-de-la-vingti%C3%A8me-session-de-la-commission-des-thons-de-l%E2%80%99oc%C3%A9an-indien>

Yours sincerely / Cordialement



Ahmed Al-Mazroui (Dr.)
Chairman of the IOTC/Président de la CTOI

Attachments / Pièces jointes:

- None / Aucune

Distribution / Destinataires

IOTC Contracting Parties/ Parties contractantes de la CTOI: Australia/Australie, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, South Africa/Afrique du Sud, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom (OT)/Royaume-Uni(TOM), Yemen/Yémen.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes: Bangladesh, Djibouti, Liberia, Senegal/Sénégal.

Intergovernmental organisations & Non-governmental organisations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales

Copy to/ Copie à : FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement